

Decisions

At its 1234th meeting, on 3 August 1965, the Council decided to invite the representatives of Cyprus, Turkey and Greece to participate, without vote, in the discussion of the item entitled " Letter dated 26 December 1963 from the Permanent Representative of Cyprus addressed to the President of the Security Council (S/5488):⁸ (a) Letter dated 30 July 1965 from the Permanent Representative of Turkey addressed to the President of the Security Council (S/6571);⁹ (b) Letter dated 31 July 1965 from the Permanent Representative of Cyprus addressed to the President of the Security Council (S/6581) ".⁹

At its 1235th meeting, on 5 August 1965, the Council decided, under rule 39 of the provisional rules of procedure, to invite Mr. Rauf Denktas to make a statement before it.

Resolution 207 (1965)

of 10 August 1965

The Security Council,

Noting the report of the Secretary-General of 29 July 1965,¹⁰ stating that recent developments in Cyprus have increased tension in the island,

Noting the further reports of the Secretary-General of 2 August,¹¹ 5 August¹² and 10 August 1965,¹³

Having heard the statements of the parties concerned,

1. *Reaffirms* its resolution 186 (1964) of 4 March 1964;

2. *Calls upon* all parties, in conformity with the above resolution, to avoid any action which is likely to worsen the situation.

Adopted unanimously at the 1236th meeting.

Decisions

At its 1252nd meeting, on 5 November 1965, the Council decided to invite the representatives of Turkey,

⁸ *Ibid.*, Eighteenth Year, Supplement for October, November and December 1963.

⁹ *Ibid.*, Twentieth Year, Supplement for July, August and September 1965.

¹⁰ *Ibid.*, document S/6569.

¹¹ *Ibid.*, document S/6586.

¹² *Ibid.*, document S/6569/Add.1.

¹³ *Ibid.*, document S/6569/Add.2.

Décisions

A sa 1234^e séance, le 3 août 1965, le Conseil a décidé d'inviter les représentants de Chypre, de la Turquie et de la Grèce à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question intitulée « Lettre, en date du 26 décembre 1963, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant permanent de Chypre (S/5488⁸): a) Lettre, en date du 30 juillet 1965, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant permanent de la Turquie (S/6571⁹); b) Lettre, en date du 31 juillet 1965, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant permanent de Chypre (S/6581⁹) ».

A sa 1235^e séance, le 5 août 1965, le Conseil a décidé, en vertu de l'article 39 du règlement intérieur provisoire, d'inviter M. Rauf Denktas à faire une déclaration devant le Conseil.

Résolution 207 (1965)

du 10 août 1965

Le Conseil de sécurité,

Prenant note du rapport du Secrétaire général en date du 29 juillet 1965¹⁰ selon lequel les événements survenus récemment à Chypre ont provoqué une tension accrue dans l'île,

Prenant note des rapports ultérieurs du Secrétaire général en date des 2 août¹¹, 5 août¹² et 10 août 1965¹³,

Ayant entendu les déclarations des parties intéressées,

1. *Réaffirme* sa résolution 186 (1964) du 4 mars 1964;

2. *Fait appel* à toutes les parties, conformément à la résolution susmentionnée, pour qu'elles s'abstiennent de tout acte de nature à rendre la situation plus grave.

Adoptée à l'unanimité à la 1236^e séance.

Décisions

A sa 1252^e séance, le 5 novembre 1965, le Conseil a décidé d'inviter les représentants de la Turquie, de la

⁸ *Ibid.*, dix-huitième année, Supplément d'octobre, novembre et décembre 1963.

⁹ *Ibid.*, vingtième année, Supplément de juillet, août et septembre 1965.

¹⁰ *Ibid.*, document S/6569.

¹¹ *Ibid.*, document S/6586.

¹² *Ibid.*, document S/6569/Add.1.

¹³ *Ibid.*, document S/6569/Add.2.